
Mødeemne: IVK Studienævnsmøde - April
Mødedato: 16-04-2024 13:15
Placering: Microsoft Teams-møde
Invitationsmeddelelse
Deltagere

IVK Studienævn mailbox (Mødearrangør)

Astrid Jensen (Accepteret i Outlook)

Flemming Smedegaard (Accepteret i Outlook)

Freja Lyngsø Lund (Accepteret i Outlook)

Heidi Hansen (Accepteret i Outlook)

Henrik Koll (Accepteret i Outlook)

Lars Bøcher (Accepteret i Outlook)

Maria Hufnagel Nielsen (Accepteret i Outlook)

Rolf Torsten Scavenius Andersen (Accepteret i Outlook)

Sarah Olsen Lindquist (Accepteret i Outlook)

Nanna Bred Lynggaard (Accepteret i Outlook)

Anne Mandrup Wind Kristensen (Accepteret i Outlook)

Julia Blank (Accepteret i Outlook)

Svenja Rikke Reinhardt
Emil Bisp Petersen
Susie Schmidt Reimann (Accepteret i Outlook)

Hanne Orehøj Geertsen (Accepteret i Outlook)

Gitte Bisgaard Sørensen (Accepteret i Outlook)

Noter

Mødeleder: Flemming Smedegaard

Referent: Freja Lyngsø Lund

Dagsorden for studienævnsmøde

Studienævnet for International Virksomhedskommunikation

Punkter Sagsfremstilling Referat

Godkendelse af 
dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden. Dagsorden blev godkendt.

Meddelelser2.

Studienævnsform
and

a. Studienævnsformand
a1) Studenteransættelser i efteråret 2024

a2) høringssvar vedr. Tilføjelser og justeringer af kocept 
for evaluering af uddannelseselementer
(bemærk: det er kun Studienævnsformanden og 
studienævnssekretæren, som har adgang til 
høringsportalen).

a3)Fagbeskrivelser for samdriftsfagene er godkendt. 

Studienævnsformanden meddelte medlemmerne om: 

a1)Studenteransættelser i efteråret 2024: faglige vejledere, 
kordinerende tutorer til BA og KA, studentermedhjælper til 
studievejleder og gruppefacilitatorerne og underviser i læring er ansat 
for efteråret 2024. 

a2)Høringssvar ved. Tilføjelser og justeringer af koncept for 
evaluering af uddannelseselementer: I vinters svarede 
Studienævnet på en høring om justeringer af koncept for evaluering af 
uddannelser/undervisningsevaluering. 
Fakultetets uddannelsesrådsmøde havde svarene fra høringen med 
på møde, hvor der blev lavet et udvalg, som skal komme med 
konkrete forslag til bl.a. de dele af undervisningen/uddannelsen som 
ikke evalueres. 

a3)Fagbeskrivelserne for samdriftsfagene: fagene er nu endeligt 
godkendte. I vinters godkendte Studienævnet fagbeskrivelser for 
samdriftsfagene. Alle de tre involverede studienævn har godkendt 
fagene, og det har fakultetet også. 

Studielederb.

Studerendec. Studerende
c1) IVKomitéen
c2) Student Forum Slagelse

C1) IVKomitéen: IVKomitéen har evalueret på IVKdagen, og fandt det 
positivt med det nye format.
IVKomitéen er ydermere i gang med sponsorforhandlinger.   

C2)Student Forum Slagelse: De studerende arbejder på, at afholde 
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C2)Student Forum Slagelse: De studerende arbejder på, at afholde 
de studerendes dag i maj 2024.

Andred.

Merit- og 
dispensationsan
søgninger

3. Sagerne tilgås i SAGA 
Studienævnet skal behandle 2 sager 
Sag nr. 1 er fra Slagelse
Sag nr. 2 er fra Odense

Lukket punkt.

Sager til 
behandling: 
Eksamen

4. Ingen sager til behandling 

Sager til 
behandling: 
Undervisning

5.

a. Forslag til introtekst og ekstra spørgsmål til 
undervisningsevaluering. 
Flemming og Rolf har forud for mødet udarbejdet forslag til 
ændringer til undervisningsevalueringen på baggrund af 
Studienævnets tidligere drøftelse og handleplan for 
undervisningsevaluering.

Forslag til introtekst og ekstra spørgsmål til 
undervisningsevaluering:

Flemming præsenterede forslagene ham og Rolf havde udarbejdet til 
undervisningsevalueringen af IVK. 
Studienævnet fandt forslagene gode og drøftede nogle enkelte 
sproglige præciseringer: 

Omformulere "vi tager evalueringerne seriøst" til noget konkret om, 
hvad vi bruger evalueringerne på. Eks. planlægning af undervisning 
mm. 

Ændring til spørgsmål 6: fjerne formuleringen "jeg har forberedt mig til 
undervisningen i det omfang, som forventes". 

Ændring til spørgsmål 8: fjerne svarmuligheder og indsæt mulighed for 
fritekst.

Ændringerne i evalueringsspørgsmålene implementeres til næste 
termin. 
  

Sager til 
behandling: 
Studieordninger

6.

a. STO24 - Overgangsbestemmelser 
Studienævnet skal godkende overgangsbestemmelser til 
de udfasede fag i forbindelse med 
Studieordningsændringerne 2024.

STO24 - Overgangsbestemmelser: 

Studienævnet godkendte overgangsbestemmelserne. 

Studienævnet drøftede merit til studerende, som skal overflyttes til 
den nye studieordning. Studienævnet mente at hovedprincippet for 
overførsel af merit, skulle være så meget merit som muligt.

c.

Sager til 
behandling: 
Kvalitetspolitik

7.

a. Evaluering af eksamen V23/24
Jf. årshjulet skal studienævnet behandler 
eksamensstatestikken for V23/24 og igangsætte evt. tiltag 
hvis der er behov for det. 

OBS: Eksamenstatestikken til BA Engelsklinjerne er ikke 
klar. Denne vil blive behandlet i Studienævnet på et senere 
tidspunkt.

Evaluering af eksamen V23/24
Studienævnet behandlede eksamensevalueringerne for BA- tysk, 
BA-2 fremmedsprog og KA. Studienævnet fandt at IVK har pæne 
beståelsesfrekvenser. 

For valgfagene manglede data fra studerende som ikke er IVK-
studerende. Valgfagene og BA-engelsk vil blive behandlet på 
Studienævnsmødet i maj. 

b. Studenterbestand - Master 
Jf. årshjulet skal studienævnet en gang årligt forhold sig til 
studenterbestanden på masteruddannelsen og 
deltidskandidaten.

Der er pt. 23 Masterstuderende. 

Studiebestand - Master

Studienævnet behandlede punktet. IVK er i gang med en ny master 
for at gøre den mere attraktiv og relevant. 

Andre sager til 
behandling

8.

a. Studiestart - status
Studienævnet skal fortsætte arbejdet med studiestarten. 

Der er anset tutorer til at stå for studiestarten, og de er gået i gang 
med at udarbejde programmer for KA og BA. 
På mødet i maj skal Studienævnet godkende programmerne.  

Eventuelt9.

a. Studenteransættelser i Slagelse Heidi orienterede om, at hun i Slagelse er i gang med 
studenteransættelser, og har besluttet ikke at ansætte faglige vejleder 
grundet situationen i Slagelse. 

Mødet sluttede kl. 14.07

Med venlig hilsen

Flemming Smedegaard
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Flemming Smedegaard

Studienævnsformand

Det Humanistiske Fakultet
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